
P R O T O K Ó Ł

z obrad XXIII  Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytych w dniu 9 grudnia 2008 roku.

1.Otwarcia obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał Przewodniczący 
Rady Pan Marek Golasiński, stwierdzając quorum.
W obradach uczestniczyli wszyscy zgodnie z załączoną listą obecności /13 radnych/ oraz osoby 
zaproszone.
2.Porządek obrad uległ zmianie w związku ze zniesieniem punktu dotyczącego przyjęcia protokołu 
z poprzedniej sesji z uwagi  na dłuższą nieobecnością pracownika obsługującego prace rady.
Za przyjęciem zmiany głosowało 12 radnych, jedna osoba wstrzymała się od głosu.
3.Informacja Burmistrza  dotycząca pracy miedzy sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz poinformował o przebiegu aktualnych inwestycji:
− rozliczenie inwestycji związanej z termomodernizacją SP nr 1
− rozdysponowanie przydomowych oczyszczalni ścieków na 2009 rok
− informacja na temat rozstrzygnięcia wniosków na drogi tzw schetynówki – weszła droga 

gminna Wieniec – Włocławek 6 km 200 m, ścieżka rowerowo - piesza sięgać będzie do Wieńca 
Zalesia. Czekamy na wyjaśnienia w sprawie drogi Jaranówek. Sprawy zostaną szczegółowo 
omówione na komisjach rady, które odbędą sie przed sesja budzetową.

Radny Ryszad Szeleziński:czy to już jest ostatnie rozdanie jeśli chodzi o dofinansowanie tych dróg
Burmisrz Wojciech Zawidzki: nikt na ten temat nie udzielał szczegółowych informacji.
4.Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie.
Skarbnik gminy Joanna Wojtczak udzieliła w tej sprawie wyjaśnień informując, że zmiany zostały 
podyktowane dotacjami celowymi. Doacja 140 tys. - droga Słone, zwiększenie subwencji 
oswiatowej – 20% wartości , dotacja na zadania własne – 8200,-, dotacje celowe w zakresie zadań 
zleconych. Plan finansowy – duże znaczenie ma zwrot 247 tys. Do KPOW w Bydgoszczy z tytułu 
rozliczenia podatku Spółki Cukrowej. Rozliczenie roku ubiegłego – nie ma wpłuwów z tytułu 
podatku – zwiększenie 250 tys. Z planów bieżących przede wszystkim z odsetek. Ogólnie plan 
wydatków i dochodów zmniejszył się o 12.711 zł.
Radny Jan Karkosiński: 247 tys. To za 2007 rok ?
Skarbnik Joanna Wojtczak: za jaki to jeszcze nie wiem, przychodzą rozliczenia, każda następna 
deklaracja przedstawia straty.
Radny Jan Karkosiński: jeżeli mamy zwrot za 2007 rok to za 2008 rok też byśmy mieli.
Radny Ryszard Szeleziński: Cukrownia wykazuje straty, a cukrownicy mówili,że są do przodu.
Skarbnik Joanna Wojtczak: rozliczenie dotyczy całej Spółki Cukrowej.
Radny Ryszard Szeleziński:zmniejszenie na zadania zlecone, z czego to wynika, czy było to źle 
zaplanowane?
Skarbnik Joanna Wojtczak:nie potrafię na to pytanie udzielić odpowiedzi, otrzymaliśmy informacje 
od Wojewody, że BOPS składał pierwotny wniosek do Wojewody, a podań o świadczenia wpłynęło 
znacznie mniej.
Radny Ryszard Szeleziński: chciałbym powrócić do sprawy Cukrowni. Musimy oddać 247 tys. Zł, 
czy wiadomo za jaki to jest rok i z czego planujemy te pieniądze oddać?
Skarbnik Joanna Wojtczak:na pewno z odsetek od kredytów, ze środków zaplanowanych na zakup 
samochodu pożarniczego, dotacje z FOGRU.
Radny Marcin Jagodziński: czy te pieniądze należy oddać już teraz?
Skarbnik Joanna Wojtczak: w tej kwestii czekamy na wyjaśnienie.
Uchwała została podjęta jednogłośni / za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych/.
5. Kolejny punkt dotyczył poddania pod głosowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Uchwałę podjęto jednogłośnie / za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych/.
6. Kolejny punkt porządku obrad – poddane pod głosowanie projektu uchwały w sprawie 



określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
7. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, jedna osoba wstrzymała się od głosu.
8. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy  
informacji i deklaracji podatkowych. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie / za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych/.
9. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych 
przy  sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.
Skarbnik Joanna Wojtczak poinformowała , że chodzi o blok 16 rodzinny znajdujący się przy 
ul.Krakowskiej. Łącznie zbyto już w tym budynku 8 lokali mieszkalnych.
Uchwałę podjęto jednogłośnie/za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych/.
10. Interpelacje i wolne wnioski:
Radny Ryszard Szeleziński: podziękowanie za załatanie dziury w drodze w Starym Brześciu.
Radny Jan Karkosiński: droga w Brzeziu nie została naprawiona.
Radny Ryszard Szeleziński: w okolicy  byłej spółki Cognis, naprzeciwko znajdują się drzewa, które 
stwarzają zagrożenie, należy podciąć te drzewa..
Przewodniczacy Marek Golasiński: poinformował o spotkaniu rolników z przedstawicielami Izby 
Rolniczej.
Sekretarz Leszek Ołdyński poinformował o zwołaniu w najblizszym terminie posiedzenia komisji 
uzdrowiskowej.

Na tym zamknięto obrady XXIII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim. Przewodniczacy 
Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                                                                        Protokół sporządziła
                                                                                                     Małgorzata Adamczewska


